

## Kvastmöte 230517

Närvarande Hanna, Miranda, Fredrik, Henrik, Emma, Marco, Maja

1. Mötet öppnas av Hanna. Maja är sekreterare. Fredrik justerare.
2. Genomgång av tidigare protokoll.  
Henrik har inte hunnit ta kontakt med socialstyrelsen
3. Emma har skickat supplementet från SFBABI till Anders och sedan kommer det till oss för att läggas in som appendix till utbildningsboken. Hon har skickat en påminnelse till Anders.  
Henrik har fixat stora delar av uppdateringen av hemsidan.
4. Inventering specialanestesi. Det går långsamt framåt. Saknas fortfarande en hel del siffror.  
Maja fortsätter ligga på.  
Ska vi ha en nationell plattform för kortvarsel platser inom specialanestesi? Har vi platser som står tomma för att de inte kan fylla dem. Fördel är att det bara är en plats som man ska annonsera ut platsen på. Nackdel att det kan bli mycket administration. Hur ska det administreras? Ska det läggas ut på kvasts hemsida? Kan locka fler personer dit. Svårt att upprätta maillista till alla SR i landet och hålla den uppdaterad. Hemsidan föreslås som primär annonseringsplats.
5. SR-mötet + SFAI-veckan. Anders tyvärr inte närvarande. Vi har inte full koll på tidsfördelningen.  
Anders har bokat Cecilia för att prata klinisksimulering som gott exempel.  
Sista dag om vi vill ha med en annons i SFAI-tidningen är 14/7.  
Restaurangen önskar besked på om vi accepterar deras förslag och krav är att vi blir >20 personer. Vi beslutar att alla får stå för sin egen dryck.  
Lokalmässigt kan vi vara max 36 personer på mötet.  
Emma kommer att delta i SYAs utbildninghörna på fredagen.  
Beslut finns om att vi inte kommer att erbjuda deltagande på SR-dagen digitalt.  
Marco, Hanna och Emma ska höras angående bedömningssymposium.  
Ev ändra tid för KVASTmötet. Många som inte kan närvara den tid som nu är bokad.  
Under mötet kommer uppdatering om programmet för mötet där starttid är en timme senare än tidigare. Därför oklart om nuvarande programpunkter kommer att rymmas.
6. KVASTs årshjul – Marco och Anders ska se över verksamhetsberättelsen.
7. Se punkt 3
8. Vår delaktighet i BT. Vilka av oss kan BT? Hur ska vi göra för att påverka BT och vår delaktighet i BT? Frågan ägs regionalt och det är sannolikt där vi har möjlighet att påverka. Vi har litet intresse av att anställa integrerade BT-läkare på ST-block där de kommer att vara frånvarande under en stor del av början. En fråga att lyfta på mötet med chefer och SR?  
Marco har fått förfrågan om vi kan se över checklisten för nya läkarutbildningen. Marco mailar dokumentet som vi fått på remiss igen så får vi titta på det.

9. Workshop om återkopplingsverktyg kan behöva utgå från SR-dagen.  
Bedömningsmallarna från Skåne som ligger på SFAIs hemsida är inte senaste versionen.  
Henrik ser över det.  
Vi avvaktar med att uppdatera övriga till det att KVASt har egna nya återkopplingsmallar.
10. Nästa möte 6/9 på teams.